
Gartnerparkens Grundejerforening - Generalforsamling,
10/11 - 2009 kl 19:00

Dagorden i henhold til den omdelte indkaldelse.

Fremmodte huse.: 2, 6, 14, 16, 18, 20,28, 30, 34, 38, 40, 44,46, 48, 50, 52, 54
Fuldmagter: nr. 4

1. Valg af dirigent
Bestyrelsen b0d velkommen og indledte med at takke den tidligere formand Leif, for den store
indsats. Leif er fraflyttet Gartnerparken og kunne desvaerre ikke vasre til stede. De resterende
medlemmer af bestyrelsen (Torben, 44 og Thomas, 30) bar s0rget for en gave til Leif.

Derefter foreslog bestyrelsen Peter (46) til dirigent og Helle (50) som referent. Dette blev vedtaget.

Peter konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indkaldt med dagsorden i fig. vedtaegterne.

2. Beretning fra bestyrelsen
Torben, 44 aflagde beretning. Denne er vedlagt som separat bilag til referatet.

Beretningen blev godkendt uden bemasrkninger.

3. Forelaeggelse af regnskab
Thomas, 30, gennemgik det omdelte regnskab. Indtasgter fra grundejerforeningen er godt 800 kr.
h0jere end forventet, hvilket skyldes betaling for udeblivelse fra fasllesarbejdet samt rykkergebyrer.

Regnskabet blev herefter godkendt.

4. Forslag fra bestyrelsen
Det blev besluttet at udskyde pkt. 4.3 Budget og kontingentfastsasttelse til efter pkt. 5.med den
begrundelse at disse kan have indflydelse pa budgettet. Dette blev vedtaget.

4.1 Valg af suppleanter til bestyrelse

Bestyrelsen gennemgik forslaget om at vaslge suppleanter i prioriteret raekkef01ge.

Hanne, 54, bemasrkede at det ikke er muligt at rette i vedtaegterne uden at ga den formelle vej. I
stedet kan man vedtage, at foreningen administrerer suppleanter pa denne made.
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Bestyrelsen understregede at forslaget netop ikke indebasrer en vedtasgtsaendring, men alene en
tolkning af hvordan valget af suppleanter administreres. Hvis vedtasgterne pa et senere tidspunkt
alligevel skal asndres, kan forslaget indskrives pa dette tidspunkt.

Dirigenten konstaterede at ingen var imod forslaget, hvorefter det blev vedtaget.

4.2 Legepladsen pa faallesarealet
Torben, 44 fortalte at legepladsudvalget, der blev nedsat pa sidste ars generalforsamling, var
chokeret over den darlige stand legepladsen har vist sig at vasre i. Herefter gennemgik han
bestyrelsens forslag. Det blev konstateret at store dele af legepladsen vil vaere ulovlig pr. 1/1-2010.
Der mangier bl.a. faldunderlag.

Forslagets tre delforslag blev debatteret livligt.

a) Lovligg0relse af den nuvasrende legeplads
Bestyrelsen foreslar at legepladsen nedrives ved et ekstra faellesarbejde hurtigst muligt, nar det er
vejr til det. Per, 54, synes det er synd, at det er n0dvendigt at nedrive legepladsen.

Delforslaget blev vedtaget.

b) Forslag om mindre anskaffelser pa kort sigt
Bestyrelsens forslag om opstilling af basket kurv samt fodbold mal blev gennemgaet.

Hanne, 54, gjorde opmasrksom pa at basket f0r har va^ret pr0vet uden succes, da bolden ikke hopper
godt nok pa grzesset. Torben, 44, svarede at det var tanken at opsaette kurven i den ene ende af
petanque banen, der sk0nnes at vaere god nok til formalet.

Fodbold malene taenkes placeret i forlasngelse af petanque banen, men de bliver flytbare, sa de kan
placeres hvor det passer bedst.

Delforslaget blev vedtaget.

c) Oplasg til dr0ftelse af fremtidige 0nsker og ambitioner.
Det fremtidige ambitionsniveau blev diskuteret.

Dorte, 52, gjorde opmaerksom pa at nogle firmaer tilbyder opstilling af legepladser, mod at saette
reklamer pa disse. Torben, 44, fremf0rte, at man ogsa skal taenke pa den fremtidige vedligeholdelse.

Thomas, 30, fremf0rte som beboer (ikke bestyrelsesmedlem) at han ikke mener ambitionsniveauet
skal sasttes for h0jt, da vi ogsa skal tasnke pa vedligeholdelsen. Der var generel stemning for et lavt
ambitionsniveau.

Mette, 2, synes vi skal investere i simple legeredskaber, sasom gynger og vipper, selvom de stadig
vil vasre dyre at opf0re pga. krav til faldunderlag osv. Torben, 44, oplyste at et gyngestativ vil jf.
koste ca. 8000 ekskl. moms jf. forslaget. Dertil kommer udgifter til faldunderlag.

Flere talte for at investere i nogle borde/baenk saet, sa man kan ga hen og hygge sig og m0de
naboerne.
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Henning, 20, foreslog at vi undlader at faelde gode klatre traeer. Disse er ikke omfattet af regler for
legepladser.

Nogle synes det var en god ide at asfaltere/laegge fliser og lave nogle baner. Andre synes det var
synd, da der allerede er muligheder for rullesk0jter o. lign. pa vejene.
Thomas, 30, forslog at nedsaette et legepladsudvalg, med et budget, eventuelt fordelt over flere ar.
Peter, 46, forslog at udvalget kunne investere i en ting om aret eller evt. en lidt st0rre ting hvert
andet ar. Dette forslag blev vedtaget.

Konklusioner:
De samlede konklusioner pa bestyrelsens forslag blev f01gende:

a) Legepladsen nedrives pa en ekstra (obligatorisk) faellesarbejdsdag. Bestyrelsen indkalder.

b) Der opsaettes en basket kurv sarnt et par flytbare fodbold mal.

c) Der nedsaettes et legepladsudvalg, der star for den 10bende udvikling af legepladsen.
Medlemmer blev Mette, 2. Det antages at Pia, 4, fra det gamle legepladsudvalg ogsa vil
fortsaette. I fig. vedtaegterne skal et bestyrelsesmedlem desuden deltage. Bestyrelsen udpeger
selv et medlem. Safremt andre har lyst til at deltage i udvalget, er man meget velkommen til
at henvende sig til bestyrelsen.

5. Forslag fra medlemmer

5.1. Hybrid net
Per, 54, gennemgik forslaget om at unders0ge mulighederne for billigere hybridnet, i forbindelse
med den nuvaerende aftales ud!0b i 2010.

Henning, 20, gjorde opmserksom pa at der i forbindelse med el-arbejdet er blevet nedlagt
lyslederkabler, hvilket kan vaere en mulig konkurrent.

Helle, 50, forslog at det unders0ges om vi kan vaslge pakkest0rrelse individuelt, eller evt. vaelge en
mindre pakke kollektivt.

Thomas, 30, fortalte at han havde forh0rt sig. Det er korrekt at priserne er steget, primaert fordi de
enkelte kanaler er blevet dyrere. Nye kunder hos YouSee betaler 4700 pr ar, mens vi betaler 3700
pr. ar. Det er ikke muligt at vaslge pakkest0rrelse individuelt.

Henning, 20, forslog at nedsaette et udvalg, der skal arbejde med sagen.

Det blev vedtaget at nedsaette et TV-udvalg. Udvalget skal unders0ge mulighederne og informere
om disse. Medlemmer blev Henning, 20, og Per, 54. Derudover udpeger bestyrelsen et medlem i
fig. vedtasgterne.
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5.2 Carportstolper
Per, 54, redegjorde for problemerne med carport stolperne, der i flere ejendomme er taeret lige under
jordoverfladen. I nr. 50 er den ene stolpe tasret helt igennem.

Erik, 38, gjorde opmasrksom pa, at man kan unders0ge om der er problemer ved at sla pa stolpen
med en metalgenstand. Hvis stolpen har en "ringetone" er den ok. Hvis den ikke har nogen lyd er
den tasret.

Bestyrelsen forslog at vi ikke bruger faslles penge pa en unders0gelse. I stedet foreslas at de
ejendomme, der har problemet slar sig sammen og unders0ger mulighederne. Hanne, 54,
understreger at forslaget ikke gar pa en faellesudgift, men pa at skaffe en maengderabat.

Forslaget blev forkastet. De berarte ejendomme opfordres til at sla sig sammen om en 10sning.

5.3 Tagvinduerpa 2.sal
S0ren, nr. 2 gennemgik forslaget. Han fortalte at det lovlige lille vindue er ca 900 kr dyrere end et
st0rre standardvindue, da det skal bestilles pa specialmal. Han opfordrer til at den tidligere
bestemmelse tages op til revision.

Hanne, 54, gjorde opmasrksom pa at st0rrelsen pa vinduerne er tinglyst. Hvis dette skal asndres, skal
der tinglyses igen, hvilket krasver alle beboeres underskrift.

Thomas, 30, st0tter forslaget. Han foreslog, at vi g0r en indsats for at samle op pa alle deklarationer
og evt. opdaterer disse til noget tidssvarende samlet. Men dette vil tage tid.

Torben, 44, har forespurgt kommunen, der siger at tinglysning er en foraeldet made. Nu laver man i
stedet en lokalplan for omradet.

Det blev vedtaget at bestyrelsen fremskaffer overblik over regler og procedurer hos kommunen.
Indtil videre na nr. derfor n0jes med at isastte de vinduer der er mulige efter gasldende regler.
Bestyrelsen vil starte med at se pa vindues deklarationen.

4. (fortsat)

4.3 FastlaBggelse afkontingent
Kassereren gennemgik forslaget til nasste ars budget. Ingen af de vedtagne forslag koster penge, idet
de 10.000 kr. til legepladsen allerede er indeholdt i budgettet. Forhojelsen i kontigentet skyldes
primasrt 0gede udgifter til hybridnettet.

Helle, 6, foreslar at hasve be!0bet til legepladsen med 3000 kr, for at give mulighed for et
borde/basnk sast.

Budgettet blev vedtaget med en forhojelse at posten til fasllesarealet med 3000kr til 13000kr i alt.
Forh0jelsen sker uden tilsvarende forh0jelse af kontingentet, der derfor udg0r 746 kr/ar pr. hus.
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6. Valg af medlemmer til bestyrelsen
Pa valg var Torben, 44, der var villig til genvalg. Han blev valgt med akklamation.

Derudover skal der vaslges et bestyrelsesmedlem for 1 ar i stedet for Leif, 22. Allan, 28, meldte sig
og blev valgt ved akklamation.

7. Valg af suppleanter til bestyrelsen
Til suppleanter valgtes i prioriteret raekkef01ge:

1. Helle, 50
2. Per, 54
3. Peter, 46

8. Valg af revisor og revisorsuppleant
Bent (18) var villig til genvalg som revisor og blev valgt.
Svend Aage (52) var villig til genvalg som revisorsuppleant og blev valgt.

9. Eventuelt
Ingen punkter.

Generalforsamlingen afsluttedes kl. 21:17 med at dirigenten takkede for god ro og orden.

Bestyrelsen rundede af med at udtrykke glaede over at det lykkedes at besastte alle poster og
nedsastte en raskke udvalg. Herefter afsluttedes aftenen traditionen tro med sm0rrebr0d.

2009-12-Q3
/

, dirigent Helle (50), refdrent
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